

光電博士學位學程(台灣聯合大學系統)

109 學年度

最低修業年限	二年
應修學分數	18 學分
直升博士生 應修學分數	碩士班直攻博士學位研究生，含碩士班所修學分數應修滿 30 學分。
應修(應選)課程 及符合畢業資格 之修課相關規定	<p>(1)畢業前須修畢並完成下列三類課程要求:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● 台灣聯合大學系統四校開設之光電相關研究所專業科目至少 18 學分。 ● 2 門合計至少 4 學分華語語文課程。通過華語語文能力測驗者，得免修華語課程；入學前已修習的華語課程，得視情形抵免本學程的華語語文課程。 ● 博一、博二每學期必選專題研討及個別研究(不計入應修學分數)，畢業前至少有四學期專題研討及四學期個別研究之及格成績。 <p>(2)博一、博二之選課均須經由指導教授或學程主任認可。</p> <p>(3)博士班入學第一學期結束前，須繳交經指導教授簽字同意之指導教授協議書(含選定之 3 門資格考核科目)。</p> <p>(4)欲選修非台灣聯合大學系統開設之光電相關課程用以抵同本學程之學分數，得提出申請並經指導教授及學程主任同意。</p> <p>(5)由台灣聯合大學系統其他系所或學程轉入之博士生，經指導教授及學程主任同意，得酌予抵免學分數。</p> <p>(6) 學生需於入學第一學期結束前完成「學術研究倫理教育課程」，未通過總測驗之學生不得申請學位考試。</p>
備註	

International Ph.D. Program in Photonics (University System of Taiwan)

Academic Year 2020

Minimum Term of Study	2 Years
Minimum Credits	18 Credits
PhD Student Waived of Master Degree	Doctoral Students for Graduates waived of master degree, due credit shall be 30 (minimum) including credits of master classes.
Curriculum and Regulations	<p>A. Required to complete the courses and complete the following three course requirements before graduation:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● At least 18 credits of optoelectronic related Institute professional subjects offered by the four schools of University System of Taiwan. ● In total at least 4 credits of Chinese language courses within 2 subjects. Chinese language courses may be waived on the condition of having passed Chinese Language Proficiency Test; attending Chinese language courses before admission, as the case may be credit transferred to such courses of this semester. ● Courses of seminars and Independent Study each semester shall be Required for PhD 1 and PhD 2 (not included into Due Credit), at least four semesters' and four Independent Study Results of Pass of Seminars before graduation. <p>B. All courses elected by PhD 1 and PhD 2 shall be approved by the Advisor or the Chief of Program.</p> <p>C. PhD Students shall submit Advisor Agreement signed and consented by the Advisor before the end of the first semester (including three selected subjects of qualification examination).</p> <p>D. For elective optoelectronic related courses not offered by University System of Taiwan but to be credit transferred to courses of this semester, students shall submit an application and obtain the consent of the Advisor and the Chief of Program.</p> <p>E. PhD Students transferred from other departments, institutions or programs of University System of Taiwan, as the case may be credit transferred.</p> <p>F. Students should complete the course of Academic Research Ethics Education before the end of first semester. Students who fail the general test may not apply for the doctoral degree oral defense.</p>
Notes	